



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-02-27

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT BORTA FÖRETAGSMINGEL - KORRIDOREN
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
VICE ORDFÖRANDE FNOLLK	JOEL JOHANNESSEN
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN

- §1 Mötets öppnande** Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!
- §2 Val av justerare** Viktor Rolf väljs till justerare.
- §3 Adjungeringar** Inga adjungeringar föreligger.
- §4 Runda bordet**
- §4.1 Kärnstyret* Alexander: Hållt på med phaddergrupper, mail och möten, bakat semlor till ikväll
Marcus: Körde vasaloppet i helgen och börjar pigga till nu igen. Möte med Focusgruppen som kommer jobba mer aktivt nu när Hilbert är på gång igen.
Elin E: SU i tisdags, möte med JämF igår då det är otydligt vad de ska göra och relationen mellan JämF och SAMO. Fått tillbaka studentbarometern så ska kolla över det, behöver en TM:are till ett möte. Lite incidentmöten
Elin G: Rätt slut, ska publicera ett protokoll ikväll. Förhoppningsvis hinna kolla på gamla grejer på ftek.
Elias: Möte med Focusgruppen, fullt upp med focusgruppen
Jakob: Skickat nyhetsbrev. Ganska trött, sektionensvecka går sådär, ingen kom på gårdagens funktionärsaspning.
- §4.2 DP* Håller på med aspning, samarr med Delta igår och PR kalas i slutet av veckan, några är sjuka.
- §4.3 F6* Bra med F6, aspning i full gång. Börjat planera CM, kommer arra ensamma så det är lite mer jobb. Har ett tema som vi vill satsa på.
- §4.4 FnollK* Jesper är lite krasslig, det går bra och börjar komma igång med arbetet. Nästa vecka är phaddervår planerat och hoppas att folk är taggade.
- §4.5 SNF* Bra med SNF, UU i måndags, händer en hel del, presentkort för kursutvärdering kommer troligen plockas bort vilket kan göra det svårare att hitta kursutvärderare. Teambuilding i tisdags.

- §4.6 Foc Foc mår bra, aspstart imorgon.
- §4.7 FARM Bra med FARM, det är lite strul med mäss datum men det kommer förhoppningsvis lösa sig. Lite stressigt med mycket plugg.
- §5 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.
Beslut: Att inte ge ut några påföljder.
Beslut: Att på SOs rekommendation lyfta en tidigare avstängning.
- §6 Sektionsmöte Påminnelse om att inte dricka alkohol, inte ställa dumma frågor och dryga ut mötet som kommer att bli långt ändå. Kommittéordförande har fått varierad respons på dessa punkter i kommittéerna. Vi anser att det viktigaste är att man betar sig. Kärnstyret har haft möte med NollK och där bestämdes det att NollK håller låg profil och styret tar frågor och kritik om det inte är specifikt riktat till NollK. Det är också extra viktigt att vara tydlig med om det man säger är styrets eller sin egen åsikt. Vi kommer också fokusera på motionerna och inte andra allmänna frågor. Kårledningen har erbjudit sig att vara med på mötet och så att vi kan diskutera med dem men kärnstyret tycker inte att det behövs.
- §7 Företagsmingel AO har påbörjat ett projekt med företagsmingel där det är tanken att olika personer från sektionen och inte bara FARM för att diskutera samarbeten och hur företag kan visas på sektionen. Detta är det 8 april och Emma undrar om någon annan vill vara med på detta också. FARM kommer skicka två eller tre och sen två andra beroende på hur många som är taggad. Emma tar upp det nästa vecka också. Det är bara ett par sektioner som kommer gå dit och nästa år är det andra som får det.
- §8 Verksamhetsplan NollK har ett utkast och FARM är klara men har glömt att skicka in den.
Beslut: Att bordlägga frågan till nästa vecka.
- §9 Parkeringsbot Vi har fått en parkeringsbot, det var när DP pateter handlade till bättre förr DuPen. De har betalat för en parkering men stått på en annan. Parkeringarna ligger precis bredvid varandra och det är väldigt oklart vilken parkering som är vilken. Vi har hittills haft två parkeringsböter i år, en tillhör DP. Tycker vi att det är rimligt att betala för denna också, då vi godkänt de andra. Tycker det blir konstigt om vi inte godkänner detta men har godkänt andra, vad bestämmer vilka vi betalar och inte? Vi bestämmer hur vi gör fortsatt framöver nu också så att vi är konsekventa i hanteringen istället för att ta upp det från fall till fall. Vi försöker ta ett beslut men är oense om huruvida denna bot borde betalas eller inte. Vissa tycker att det känns oklart att vi helt plötsligt inte ska betala denna när vi betalat övriga botar i år och att framöver är botar efter denna.
Beslut: Att personerna som körde bilen betalar p-boten.
Beslut: Att från och med nu inte betala fler parkeringsböter.
- §10 Korridoren Tord har varit här och sett märken på dörrarna där man skulle ha sparkat om man sparkat på dörren. Två saker, vi måste fortfarande ta hand om korridoren och läget är detsamma som i höstas. Det hade varit bra om alla kan torka av sina dörrar så att de blir fina utåt samt påminna om att knacka på dörrarna.
- §11 **Beslut:** Att bordlägga punkten till nästa vecka.
- §12 Valberedningsprocessen
§12 Åskningar Gameboy har åskat för arret speedrun vilket Elias har nekat, och Gameboy tog betalat för arret så den är inte längre aktuell.
- §13 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign